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Na podstawie § 24 Statutu Miasta Sopotu składam niniejszą interpelację w związku z 

informacjami o zabijaniu dzików na terenie Gminy Miasta Sopotu, które - według dostępnych 

doniesień - zostało przeprowadzone za zgodą i na zlecenie Pani Prezydent Magdaleny 

Czarzyńskiej-Jachim.

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Ile dzików zostało zabitych na terenie Gminy Miasta Sopotu w ciągu ostatnich siedmiu 

latach, z rozbiciem na poszczególne lata?

2. Na podstawie jakiego dokumentu Prezydent Miasta Sopotu Magdalena Czarzyńska-Jachim 

wyraziła zgodę na zabijanie dzików?

3. Na zabicie ilu dzików wyraziła zgodę Pani Prezydent Magdalena Czarzyńska-Jachim? Ile 

jeszcze dzików na zlecenie Magdaleny Czarzyńskiej-Jachim zostanie zabitych?

4. Jakie metody zabijania zostały zastosowane?

5. Czy Pani Prezydent Magdalena Czarzyńska-Jachim konsultowała decyzję o zabijaniu 

dzików z organizacjami ekologicznymi lub lokalnymi organizacjami ochrony zwierząt? Jeśli 

tak - proszę wskazać konkretne podmioty oraz przedstawić protokoły lub notatki ze 

spotkań.

6. Dlaczego zdecydowała się Pani na rozwiązanie polegające na fizycznym zabijaniu dzików, 

zamiast - zgodnie z wcześniejszym stanowiskiem Gminy Miasta Sopotu z 2019 roku - na 

ich odławianie i wywożenie poza teren miasta?

7. Czy dziki, których zabicie zostało zlecone przez Panią Prezydent Magdalenę Czarzyńską- 

Jachim, posiadają mniejsze prawa niż te, których życie było przedmiotem publicznej 

ochrony i aktywności samorządu w 2019 roku?

8. Co sprawiło, że stanowisko Urzędu Miasta Sopotu zmieniło się diametralnie w stosunku do 

podejścia prezentowanego w 2019 roku, kiedy to ówczesny Prezydent Miasta Sopotu, Pan 

Jacek Karnowski, jednoznacznie i kategorycznie sprzeciwiał się jakimkolwiek formom 

zabijania dzików?

9. Czy nie uważa Pani, że działania polegające na dopuszczaniu do zabijania dzików są 

sprzeczne z dziedzictwem i filozofią działania Pana Jacka Karnowskiego, którego
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niejednokrotnie nazywała Pani swoim „patronem”?

lO.Czy Prezydent Miasta Sopotu Magdalena Czarzyńska-Jachim, podejmując decyzję o 

zabijaniu dzików, nie oddala się symbolicznie od tych wartości, które były podstawą 

wcześniejszej polityki miasta wobec zwierząt i środowiska naturalnego?

11.Ile kosztuje zabicie jednego dzika, którego uśmiercenie zaakceptowała Magdalena 

Czarzyńska-Jachim?

12.Czy - mając na uwadze konieczność racjonalnego gospodarowania zasobami oraz 

przeciwdziałania marnotrawstwu żywności ~ rozważała Pani Prezydent przekazanie mięsa 

pochodzącego z zabitych dzików, o ile okaże się ono zdrowe i zdatne do spożycia, do 

sopockich stołówek szkolnych, jadłodajni Caritasu lub innych placówek niosących pomoc 

żywieniową mieszkańcom naszego miasta?

Pragnę przypomnieć, iż w listopadzie 2019 roku ówczesny Prezydent Miasta Sopotu Jacek 

Karnowski stwierdził jednoznacznie:

„Mając w pamięci tragiczne wydarzenia podczas polowań, jestem przeciwny 

realizowaniu ich na administrowanym przez Gminę Miasta Sopotu terenie. W celu 

redukcji pogłowia dzikiej zwierzyny zalecam jej odławianie i wywóz z dala od granic 

administracyjnych Miasta Sopotu.”

Zwracam się w związku z powyższym z prośbą o wyjaśnienie powodów zmiany stanowiska 

Prezydenta Miasta w tej kwestii oraz o odpowiedz na przedstawione pytania.

Z poważaniem 
Jakub Swiderski
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